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RO.0002.8.2022.DR 

Protokół  Nr XXXV/22 

Z XXXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 roku, która 

odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
07

 a zakończono o godz. 9
49

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych. Nieobecni radni: Janicka Anna, 

Urbanowicz Jadwiga i Zabłocki Marcin. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

 Pan Damian Krasiński – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork, 

 Pan Bogdan Bielawski - Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Krystyna Lewańska – Radna Rady Powiatu Braniewskiego, 

 Sołtysi – załącznik nr 2 do protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał przybyłych na sesję 

oraz oglądających, transmisję online. 

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XXXV zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych.  Nieobecni radni: Janicka Anna, Urbanowicz Jadwiga i 

Zabłocki Marcin. 

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad zaproponował radną Agnieszkę Ros. 

Radna wyraził zgodę.    

 

Sekretarzem obrad została radna Agnieszka Ros 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że do Rady Miejskiej wpłynął 

wniosek, podpisany przez zastępcę burmistrza, dotyczący wprowadzenia do porządku obrad XXXV 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej projektu uchwały w sprawie: 

 obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2023 roku 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu przedsesyjnym. 

Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

Za głosowało 12 radnych   

Przeciw głosowało 0 radnych 

Wstrzymało się 0 radnych 

Zmiana została przyjęta 
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Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się 

dnia 29 września 2022 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we 

Fromborku w dniu 29 września 2022 r. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2022-2030; 

b) zmian w budżecie na 2022 rok; 

c) przyjęcia programu współpracy Gminy Frombork z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023; 

d) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu 

broni dla każdego rdzennego polskiego mieszkańca gminy; 

e) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy; 

f) przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji petycji w zakresie zapewnienia 

bezpośredniego dostępu do danych przestrzennych i ich zbiorów za pośrednictwem usługi 

pobierania WFS dla wszystkich obowiązujących w gminie aktów planowania 

przestrzennego; 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze bezprzetargowej, nieruchomości gruntowych, 

oznaczonych według ewidencji gruntów jako działki o numerach 105/14, 105/15, 105/16, 

obręb Biedkowo, dla których Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych 

prowadzi księgi wieczyste o numerach EL1B/00023769/5 i EL1B/00027027/0, na 

polepszenie zagospodarowania nieruchomości przyległej o numerze 301, obręb Biedkowo; 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, złożonej 

z działek oznaczonych w ewidencji gruntów numerami 163 i 164, obręb 4 Frombork, dla 

której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o 

numerze EL1B/00033928/1, na rzecz Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego; 

i) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, na rzecz Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, nieruchomości oznaczonej według ewidencji 

gruntów, jako działki o numerach 163 i 164, obręb 4 Frombork, dla której Sąd Rejonowy w 

Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00033928/1; 

j) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Frombork 

w 2023 roku; 

k) wprowadzenia opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, inkasentów 

oraz określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2023 roku; 

l) opłaty targowej na 2023 rok; 

m) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2023 roku. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 
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Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXXIV 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się dnia 29 września 2022 r. – uwag nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję protokołu 

z XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Burmistrz powiedział, że sprawozdanie 

z realizacji uchwał podjętych na XXXIV sesji Rady Miejskiej w dniu 29 września 2022 r. zostało 

radnym dostarczone w formie elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie 

zgłoszono.  

Ad. pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z pracy w okresie pomiędzy sesjami. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od 29.09.2022 r. do 26.10.2022 r. -  

sprawozdanie to wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pytań nie zgłoszono 

Ad. pkt 7. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości wszystkich uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

a) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/459/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2022-2030.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/459/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/459/22 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  
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Nr XXXV/460/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

zmian w budżecie na 2022 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/460/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/460/22 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/461/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

przyjęcia programu współpracy Gminy Frombork z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/461/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/461/22 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/462/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu 

broni dla każdego rdzennego polskiego mieszkańca gminy  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/462/22 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/462/22 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że petycja została odrzucona, nie będzie zakupu broni. 

e) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/463/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/463/22 
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Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/463/22 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/464/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji petycji w zakresie zapewnienia 

bezpośredniego dostępu do danych przestrzennych i ich zbiorów za pośrednictwem usługi 

pobierania WFS dla wszystkich obowiązujących w gminie aktów planowania przestrzennego 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/464/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/464/22 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/465/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze bezprzetargowej, nieruchomości gruntowych, 

oznaczonych według ewidencji gruntów jako działki o numerach 105/14, 105/15, 105/16, 

obręb Biedkowo, dla których Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych 

prowadzi księgi wieczyste o numerach EL1B/00023769/5 i EL1B/00027027/0, na polepszenie 

zagospodarowania nieruchomości przyległej o numerze 301, obręb Biedkowo 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/465/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/465/22 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

h) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/466/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, na rzecz Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, nieruchomości oznaczonej według ewidencji 

gruntów, jako działki o numerach 163 i 164, obręb 4 Frombork, dla której Sąd Rejonowy w 

Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00033928/1 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/466/22 
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Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/466/22 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/467/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, na rzecz Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, nieruchomości oznaczonej według ewidencji 

gruntów, jako działki o numerach 163 i 164, obręb 4 Frombork, dla której Sąd Rejonowy w 

Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00033928/1 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/467/22 

Za głosowało 6 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 6 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/467/22 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

j) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/468/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Frombork w 

2023 roku  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/468/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/468/22 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

k) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/469/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

wprowadzenia opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, inkasentów oraz 

określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2023 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/469/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 
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Uchwała Nr XXXV/469/22 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

l) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/470/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

opłaty targowej na 2023 rok  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/470/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/470/22 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

m) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały  

Nr XXXV/471/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2023 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXV/471/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXV/471/22 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu własnym, jak i Pana Burmistrza zaprosił obecnych oraz 

wszystkich mieszkańców gminy do wspólnego świętowania z okazji Święta Niepodległości w dniu 11 

listopada; rozpoczęcie uroczystości o godz. 15:15. W nawiązaniu do wspomnianej uroczystości, jeżeli 

jest to możliwe, byłoby miło widzieć poczet sztandarowy Rady Miejskiej – powiedział 

przewodniczący. Radna Longina Woelky zapytała o dystrybucję węgla dla mieszkańców. Ustawa 

jeszcze nie weszła w obrót prawny, dlatego też i nasze informacje nie powinny być oficjalnymi, 

przygotowujemy się do tego działania i na pewno nie będzie to wersja pierwotnie przekazywana, że 

każda gmina weźmie na swoje barki dystrybucję tegoż surowca, my idziemy inną ścieżką, szczegóły 

przekaże zastępca, który technicznie zajmuje się tematem – powiedział burmistrz. Zastępca burmistrza 

poinformował, że tak jak już wspomniał pan burmistrz nie ma jeszcze aktu prawnego, który 

szczegółowo warunkowałby możliwości realizacji tego zadania przez gminę. W związku z tym, że na 

terenie gminy brak jest możliwości utworzenia punktu składowania i dystrybucji węgla, 

prawdopodobnie skorzystamy z możliwości podpisania umowy – porozumienia z jednym z punktów 

dystrybucyjnych, na warunkach, które w chwili obecnej negocjujemy i o tych warunkach wszyscy się 

dowiemy, kiedy ustawa zacznie być obowiązująca. Poinformował również, że nowe zasady 

dystrybucji węgla przez samorządy są szczegółowo opisane w pytaniach i odpowiedziach na stronie 

agencji prasowej samorządowej. Podsumowując: realizacja zadania w trybie zewnętrznym, utrzymując 

ceny preferencyjne dla naszych mieszkańców i jeszcze troszeczkę te ceny wynegocjować. Radna 
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Longina Woelky zapytała, czy mniej więcej wiadomo, ile jest potrzeba węgla dla mieszkańców 

gminy. Burmistrz odpowiedział, że uprawnionych do złożenia deklaracji na zakup węgla jest 469 

adresów z tego 360 gospodarstw otrzymało dodatek, natomiast 119 otrzymało decyzje odmowne. 

Informacja o uruchomieniu systemu zamawiania zostanie zamieszczona na portalu miejskim. Jeżeli 

chodzi o zainteresowanie zakupem węgla, to jest, lecz niezbyt wielkie. 

Ad. Pkt. 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknął XXXV zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad: Agnieszka Ros 

Protokołowała: Dorota Rudnicka 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej we Fromborku 

 Ryszard Pawluczuk 

 

 

 

 

 

Transmisja z XXXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 27 

października 2022 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 


